
     Koszalin, dnia 12 lipca 2022 r.  

OA-I-2.0003.16.2022.AN 

 

Pani 

DOROTA CHAŁAT  

Radna Rady Miejskiej  

w  Koszalinie  

 

Odpowiadając na Pani zapytania zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 23 czerwca 2022 r. 

w poniższych sprawach informuję: 

 

1. dot. zaproszenia do zespołu opracowującego Miejski Program Wyrównywania Szans Osób 

Niepełnosprawnych: 

 

Zaproszenie dotyczące tworzenia kolejnego Programu Miasta na rzecz osób niepełnosprawnych 

zostało wysłane do organizacji pozarządowych oraz miejskich jednostek organizacyjnych, które 

prowadzą konkretne działania na rzecz osób niepełnosprawnych w Koszalinie. Na dzień dzisiejszy 

w Koszalinie jest zarejestrowanych 529 organizacji pozarządowych, w tym 250 aktywnych organizacji 

działających na rzecz wybranego interesu i niedziałających w celu osiągnięcia zysku. 

 

Informacja o zaproszeniu do współpracy została również umieszczona na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego w Koszalinie: https://www.koszalin.pl/pl/news/zapraszamy-do-wspolpracy-nad-

nowymprogramem-na-rzecz-osob-niepelnosprawnych-w-koszalinie  

 

W związku z powyższym wszyscy chętni mają możliwość zgłoszenia kandydatury do pracy 

w Zespole i przedstawienia zadań do Programu. Docelowy Zespół do prac z przedstawionych kandydatur 

wybrany zostanie przeze mnie i powołany odpowiednim Zarządzeniem. 

 

2. dot. koszalińskiego Single Tracka: 

 

1) Czy w tym roku została sprawdzona trasa Single Tracka pod względem bezpieczeństwa, czy 

też ze względu na uszkodzenia? 

 

Ostatni przegląd techniczny toru Single Track został dokonany 11 maja 2021 r.  

  

2) Jaki był koszt wykonania z Budżetu Obywatelskiego Single Track? 

 

Koszt trasy rowerowej Single Track w ramach Koszalińskiego Budżetu Obywatelskiego wyniósł 

816.095,63 zł brutto. 

 

3) Jaki był roczny koszt bieżących konserwacji zaleconych przez wykonawcę robót 

w poprzednich latach i w roku bieżącym?   

 

Dotychczas nie zostały zlecone przez Zarząd Dróg i Transportu naprawy konserwacyjne. 

 

4) W jakim stanie jest obecnie (na dzień 23.06.2022 r.) Single Tracka na Górze Chełmskiej? 

 

Zgodnie z ostatnim protokołem z przeglądu, tor Single Track wymaga napraw konserwacyjnych 

i gwarancyjnych.  

 

 

 



 

5) Czy cała trasa na Górze Chełmskiej została dopuszczona do korzystania dla rowerzystów, 

jeśli nie to jaka została zamknięta? 

 

Tak, cała trasa została dopuszczona do użytku.  

 

6) Jaki będzie koszt ewentualnej naprawy uszkodzonej trasy Single Tracka – proszę 

o zinwentaryzowanie uszkodzeń (jeśli takie są)?  

 

Koszt naprawy wykazanych uszkodzeń eksploatacyjnych wyniesie blisko 120 tys. zł, zaś koszt 

uszkodzeń, które będą usuwane przez Wykonawcę nieodpłatnie w ramach napraw gwarancyjnych 

14.760,00 zł.  

 

7) Kto poniesie koszt naprawy uszkodzonej części trasy Single Track, jeśli okaże się, że jest 

zniszczona w zakresie prowadzonych prac przygotowawczych do wybudowania drogi 

do Sanktuarium na Górze Chełmskiej?  

 

Nowa droga przebiegać będzie w sąsiedztwie odcinków Single Tracka, jednak nie naruszy jego 

granic. W każdym przypadku Wykonawca prac budowlanych jest zobligowany do zachowania 

ostrożności względem mienia publicznego i prywatnego. Niemniej jeśli wystąpią jakieś uszkodzenia 

związane z prowadzonymi robotami drogowymi, to na Wykonawcy robót ciąży odtworzenie istniejących 

elementów i nawierzchni. 

 

3. dot. zatoczki dla autobusów przy ul. Franciszkańskiej:   

 

W chwili obecnej Zarząd Dróg i Transportu w Koszalinie jest w trakcie prowadzenia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego, polegającego na dokonaniu niezbędnego remontu opisanej 

zatoki autobusowej. Zakończenie inwestycji planowane jest do 30.08.2022 r. 

 

 

4. dot. pojawiania się dzików na Osiedlu Morskim: 

 

Zostały wydane 2 decyzje o odłowie dzików wraz z uśmierceniem, w łącznej ilości 90 sztuk i w ślad 

za tym zawarto umowy z firmą JKD TRANSBUS Jarosław Kułaga z Koszalina.  Klatki są ustawione na 

ul. Batalionów Chłopskich, ul. Hallera i na ul. Dzierżęcińskiej. Na chwilę obecną z tych klatek udało się 

odłowić 81 sztuk dzików.  

 

Ponadto informuję, że oprócz przeprowadzanego odłowu, wydałem dodatkowo decyzję na 

odstrzał redukcyjny dzików w granicach administracyjnych Koszalina w ilości 20 sztuk i zawarłem umowę 

z Kołem Łowieckim „Ostoja” z Koszalina.  

 

Kwota, która jest zabezpieczona w budżecie Miasta na 2022 r. na dziki to kwota 55.000,00 zł.  

Co roku wnioskuję również o przyznanie dotacji na dziki od Wojewody Zachodniopomorskiego. Dotacja, 

którą w tym roku otrzymał Urząd Miejski w Koszalinie na odłów dzików wraz z uśmierceniem to kwota 

45.000,00 zł. Koszty, które poniósł Urząd Miejski w Koszalinie na chwilę obecną wynoszą 86.443,20 zł. 

Biorąc pod uwagę zabezpieczone kwoty na realizację ww. umów, obecnie pozostało wolnych środków 

finansowych w kwocie 12.946,80 zł.  

 

 Ponadto informuję, że zawarta została także umowa na odłów zwierząt wolnożyjących z Fundacją 

„LARUS” z siedzibą przy ul. Wieniawskiego 15/6 w Koszalinie. W roku bieżącym z budżetu Miasta 

wydatkowano na ten cel kwotę 17.797,00 zł. Pozostała kwota do wykorzystania wynosi 29.682,00 zł.  

 



Jednakże należy zaznaczyć, że trwałe pozbycie się dzików z Miasta utrudniają sami mieszkańcy, 

którzy dalej wyrzucają odpady żywnościowe i zielone, co zachęca dziki do żerowania w miejscach 

zabudowanych.  

 

Celem doraźnego odstraszania dzików z miejsc zamieszkałych, nadal wydawane są bezpłatnie 

preparaty do odstraszania zwierzyny, które można odebrać bezpłatnie w Straży Miejskiej przy 

ul. Mariańskiej 9 w Koszalinie. Natomiast zgłoszenia o pojawianiu się dzików w Mieście można zgłaszać 

do Straży Miejskiej w Koszalinie lub do Wydziału Środowiska w Urzędzie Miejskim w Koszalinie 

pod numerem telefonu 94 348-86-82.  

 

 

Prezydent Miasta  

  Piotr Jedliński  


